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Schriftelijke vragen ex art. 38 Reglement van Orde 
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N 0 0 r d h e e f t d e « — " t e Haarlem in 2010 het verkeerskundig 

ureau VIA onderzoek laten doen naar het kruispunt Rijksstraatweg/Generaal Spoorlaan en het 
kruispunt Ruksstraatweg/Muiderslotweg/lan Campertstraat. Aanleiding vormde de weke k 
(bijna) ongelukken op de bovengenoemde drukke verkeerskruisingen. Aan de hand van ee 
ver eersvei igheidsanalyse is onderzocht in hoeverre aanvullende maatregelen nodig zijn om de 
verkeersveiligheid op beide kruispunten te verbeteren en te optimaliseren 

De voorgestelde korte termijnmaatregel betrof ondermeer het aanbrengen van haaientanden en is 
door de gemeente inmiddels ten uitvoer gebracht. 

Voor de lange termijnmaatregelen, waaronder verbetering en uitbreiding VR, (= verkeerslichten) ziet 

e wethouder geen mogelijkheden om tot uitvoering over te gaan zo blijkt uit zijn recente 

beantwoording. Reden daarvoor is het ontbreken van voldoende financiële middelen. 

De PvdA heeft de volgende vragen: 

1 ■ Bent u het eens met de bevindingen van VIA, wijkagent, WBO en bewoners dat de situatie op 
de bovengenoemde kruispunten onvoldoende veilig is en dat het daarom m.n. voor de 
kwetsbare verkeersdeelnemers zoals fietsers en voetgangers, om verkeersveilige 
aanpassingen vraagt? 

2. Dat er door de huidige bouwwerkzaamheden rond het Marsmanplein en vervolgens na de 
oplevering de verkeersdrukte nog verder zal toenemen en de verkeersonveiligheid op de 
genoemde kruisingen daarmee ook? 
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rkeur van het WBO en MKB om te kiezen voor de aanieg van een ^ -

Onderschrijft u hun daarbij behorende argument dat een mini-rotonde op termijn minder 
kost en dag en nacht veiligheid biedt? (Dit i.t.t. VRI's die 's nachts vaak niet ingeschakeld 
SIa3n J, 

4. Bent u het met ons eens dat een mini-rotonde goedkoper is dan een VRI, omdat er bij een 
VRI naast de infrastructuur ook een dure technische installatie nodig is? 

5- Bent u het eens met de constatering dat een mini-rotonde de doorstroming beter bevordert 
dan een VRI. Dat dit aspect, naast het aspect veiligheid & financiën een van de redenen is 
om in veel gemeentes in Nederland juist te kiezen voor rotondes i.p.v. voor VRI's ? 

6. Dat een goede en veilige doorstroming bij het gereedkomen van de bouwprojecten en het 
nieuwe en grotere winkelcentrum Marsmanplein, van groot belang is omdat de 
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doorstroming op de Rijkstraatweg nu al te wensen overlaat m.n. in de spitsuren en op 
zaterdag. 

7. Bent u bekend met het fenomeen in de gemeente Haarlemmermeer waar ondernemers de 
inrichting en het onderhoud van de beplanting van de middencirkel van een rotonde 
overnemen (adoptie) in ruil voor bedrijfsreclame (in de vorm van een bescheiden bord 
waarop staat vermeld welk bedrijf voor de inrichting/onderhoud zorgt)? 

8. Bent u bereid te onderzoeken of dit ook een goed initiatief zou zijn binnen de gemeente 
Haarlem en of dit een extra kostenreductie oplevert, waardoor de zo gewenste aanleg van 
een verkeersveilige en doorstroming verhogende mini-rotonde op de bovengenoemde 
kruispunten wel mogelijk wordt? 

Graag zien wij uw antwoorden tegemoet, 

Marceline Schopman (PvdA Haarlem) 

*(= rotonde met een diameter < 18 meter) 
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Jose Kanda - Glas 

Van: Griffiebureau Griffiebureau 
Verzonden: vrijdag 2 september 201112:47 
Aan: Ben Nijman; benw proces; DIV_helpdesk; Griffiebureau Griffiebureau 
Onderwerp: FW: art. 38 vragen PvdA m.b.t. kruispunten Rijksstraatweg 
Bijlagen: Schriftelijke vragen ex art 38 Verkeersveiligheid H-N.docx 

Goedemiddag, 

Hierbij ontvangt u artikel 38 vragen van Marceline Schopman PvdA inzake onveilige kruispunten Rijksstraatweg. 

Met vriendelijke groet, 
Namens Griffie 
Fran?oise Draijer-Zut 

Van: Marceline Schopman [mailto:marceline.schopman@gmail.com] 
Verzonden: vrijdag 2 september 2011 12:42 
Aan: Griffiebureau Griffiebureau 
Onderwerp: art. 38 vragen PvdA m.b.t. kruispunten Rijksstraatweg 

Beste griffie-leden, 

Genoten van een relatief rustig reces? 

Zouden jullie alsjeblieft de bijgevoegde art.38 vragen van de PvdA m.b.t. 'de onveilige kruispunten 
Rijksstraatweg' rond willen sturen? 

Alvast dank & tot snel. 

Vriendelijke groet, 

Marceline Schopman 
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